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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2022/23:371 Ekonomiska medel till Statens fastighetsverk 

En granskning gjord av lokaltidningen Hallands Nyheter har visat att Varbergs 
fästning är i dåligt skick och i behov av stora reparationer. Detsamma gäller för 
bland annat Bohus fästning och Kronobergs slottsruin. Dessa ägs samtliga av 
Statens fastighetsverk, som säger att problemet är otillräckliga ekonomiska 
resurser.  Dessa är alla viktiga delar av vårt svenska kulturarv och att låta dem 
förfalla, så att de inte kan upplevas av kommande generationer, vore en tragedi 
och ett svek.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Kommer regeringen att säkra resurser åt Statens fastighetsverk så att aktuella 
fästningar och slottsruiner kan bevaras?

………………………………………

Erik Hellsborn (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-17
Besvaras senast
2023-03-01 kl. 12.00


